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21/2011./III.31./számú testületi határozat
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Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala és Gazdasági 
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27/2011./III. 31./ számú testületi határozat
Az  Öcsödi  Közbiztonsági  Közalapítvány  Alapító  Okirata  módosításáról  és 
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J e g y z ő k ö n y v

Készült  az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011. 
március 31. napján megtartott ülésén

Jelen vannak:   Molnár Bálint polgármester
    Komlós Lajosné jegyző 

                        Balogné Kóródi Lenke, Enyedi Dezső,  Gál Imréné,  
                        Gere Éva Ildikó, Végné Lapu Julianna települési képviselők

    Csontos Petra jegyzőkönyvvezető

Az ülésen nem jelent meg: Csikász Imre alpolgármester

Az  ülésen  megjelent  meghívott: Egedi  István  alezredes,  a  Kunszentmártoni 
Rendőrkapitányság vezetője

Az ülésen megjelent érdeklődők: 20 fő /jelenléti ív a jegyzőkönyv mellett/

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 
közül megjelent 6 fő, így az ülés határozatképes. 

Ismertetem a napirendet.

Javaslom, hogy a kiküldött napirendi pontokat tárgyaljuk, azzal a módosítással, 
hogy  a  takarékossági  intézkedésekről  szóló  javaslatot  2.  napirendi  pontként 
tárgyaljuk. 

Aki egyetért a napirend módosításával, az kézfelemeléssel jelezze.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
módosító javaslattal.

Aki egyetért a  napirendi javaslattal, az kézfelemeléssel jelezze.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi napirendeket tárgyalja meg:
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N a p i r e n d

1. Beszámoló  Öcsöd  Nagyközség  közbiztonságának  helyzetéről,  a 
közbiztonság  érdekében  tett  intézkedésekről  és  az  ezzel  kapcsolatos 
feladatokról
Beszámoló a Közbiztonsági Közalapítvány munkájáról
Beszámoló a szabálysértési munkáról

Előadó: Egedi István alezredes
Bata Péter a Közbiztonsági Közalapítvány elnöke
Komlós Lajosné jegyző

2. A 2011. évi takarékossági intézkedésekről

Előadó: Komlós Lajosné jegyző

3. Javaslat a közbeszerzési terv jóváhagyására

Előadó: Molnár Bálint polgármester

4. Javaslat a Szervezeti és Működési Szabályzat jóváhagyására

Előadó: Komlós Lajosné jegyző

5. Javaslat  az  Alapszolgáltatási  Központ  szakmai  programjának 
jóváhagyására

Előadó: Losoncziné Szilágyi Ildikó Alapszolgáltatási Központvezető

6. Előterjesztések

- A Polgármesteri Hivatal és a GAMESZ alapító okiratának módosítása

Előadó: Komlós Lajosné jegyző

       -  Javaslat  az  Öcsödi  Közbiztonsági  Közalapítvány  Alapító  Okirata 
módosítására és Izbéki Ferenc kuratóriumi tag felkérésére 

Előadó: Komlós Lajosné jegyző
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7. Jelentés a két ülés közötti munkáról 

Előadó: Molnár Bálint polgármester

A napirend tárgyalása előtt interpelláció:

Balogné Kóródi Lenke: A lakosság tájékoztatást kér arról, hogy melyik utcában 
nem fog megépülni a szennyvízcsatorna hálózat? 
Akik a Fundamenta Lakáskasszával szerződést kötöttek, mikor kapnak számlát a 
szerződéskötési díjról? 
A  Rákóczi  úti  lakosoknak  folyamatos  panaszuk  volt  a  közvilágítással 
kapcsolatban.  Kérdezték,  hogy  hová  kell  bejelenteni  a  hibát  ahhoz,  hogy 
kijavításra kerüljön. Volt, aki betelefonált az EON-hoz, és azt a felvilágosítást 
kapta,  hogy  ez  nem  hozzájuk  tartozik,  hanem  egy  másik  céghez.  Van-e  a 
bejelentésben változás? Máskor úgy volt, hogy itt a hivatalban bejelentették, és 
úgy továbbították az EON-hoz a hibát.
A Bajcsy  utcai  lakosok kérdezik,  hogy ebben az évben folytatódik-e a  járda 
felújítás?  A  Szabadság  út  és  a  vegyes  bolt  közötti  szakaszon  kérnének 
járdajavítást.

Gál Imréné: A Budai N. Antal úttal kapcsoltban szeretnék szólni. 1988-ban épült 
az út, azóta nem volt javítva, nagyon kátyús. Meg lehetne-e oldani a javítását?

Molnár Bálint polgármester kijelöli a válaszadókat.

Napirend  1.  pontja: Beszámoló  Öcsöd  Nagyközség  közbiztonságának 
helyzetéről,  a  közbiztonság  érdekében  tett 
intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról
Beszámoló a Közbiztonsági Közalapítvány munkájáról
Beszámoló a szabálysértési munkáról

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Egedi István alezredes szóbeli kiegészítése: A bizottsági ülésen megpróbáltam 
válaszolni  az  ott  feltett  kérdésekre.  Az  ott  elhangzottakat  szeretném 
összefoglalni. A biztonságérzettel kapcsolatban volt néhány kérdés. Elhangzott, 
hogy  a  lakosság  biztonságérzete  az  elmúlt  év  második  felében  jelentősen 
romlott.  A rendőrség  a  beszámolóját  statisztikai  adatok alapján  készíti  el.  A 
bűncselekmény  érintettségben  az  elmúlt  3  évben  nem  történt  romlás.  A 
közlekedésbiztonság  területén  a  44-es  főút  és  külterületi  szakaszai  az,  ahol 
romlás volt. 



- 4 -

A 44-es  főút  belterületi  szakaszán csekély  számú baleset  vált  ismertté.  Ezek 
számadatok,  ami  alapján  a  rendőrség  dolgozik.  Csak  a  tudomásunkra  hozott 
jogsértésekkel  tudunk  foglalkozni,  azokra  tudunk  reagálni.  Azért  is  kérem 
minden  fórumon,  hogy  bárkinek,  bármilyen  jogsértés  jut  a  tudomására,  az 
kérem, jelentse a rendőrségen. A jogszabályi változásoknak köszönhetően 2010. 
augusztus 19-e óta, a kisebb súlyú vagyon elleni szabálysértések is a rendőrség 
hatáskörébe kerültek. E tekintetben sem kiemelkedő az Öcsöd Nagyközségben 
elkövetett szabálysértések száma. 
A  látható  rendőrökön  kívül,  még  több  körülmény  befolyásolhatja  a 
biztonságérzetet. Fontos lehet a kamerarendszer kiépítése, a polgárőrséggel való 
együttműködés. 
A személyi állomány növelésével tudnánk a látható rendőrséget erősíteni. 2011 
első félévében a létszám biztos, hogy nem fog változni, a második félévben még 
ez nincs kizárva.

Bata Péter: A következő 2-3 hétben szeretnék szervezni egy ötleterő fórumot, 
ahol  a  téma,  hogy  hogyan  lehetne  hatékonyabbá  tenni  a  polgárőrséget.  Erre 
szeretettel meghívnám a képviselő testületet.

Komlós Lajosné jegyző: 2010. augusztus 19-én a tulajdon elleni szabálysértések 
rendőrségi  hatáskörbe kerültek át,  így jelentősen lecsökkent  a  tulajdon elleni 
szabálysértési  eljárások  száma.  A  tankötelezettségi  törvény  megsértése  miatt 
hasonló nagyságrendű volt a feljelentések, mint 2009-ben. 
Az  önkormányzati  rendeletek  be  nem tartása  miatti,  és  a  környezetvédelmi, 
köztisztasági szabálysértések száma az előző évihez hasonló.
A közoktatási szabálysértéseknél megnehezíti munkánkat az a körülmény, hogy 
a tankötelezettség határa 18. életév. A törvény értelmében a törvényes képviselő 
vonható  felelősségre.  Ha  a  tanuló  betöltötte  a  18.  életévét,  a  törvényes 
képviselőt,  a  nagykorú  tankötelest  nem  lehet  felelősségre  vonni.  Nem  lehet 
védelembe vételi eljárást kezdeményezni, itt már az eljárások megszüntetésével 
fejeződik be a szabálysértés.
Az önkormányzati rendeletek be nem tartása, a környezetvédelmi, köztisztasági 
szabálysértések  körében  elsősorban  az  illegális  szennyvíz  kiengedések  miatt 
növekedett meg a 2010. évi szabálysértések száma. 
A bírságfizetési  morál sokat  romlott 2009-ről 2010-re, 53%-ról közel 70%-ra 
növekedett a fennálló hátralék. A szabálysértésben a végrehajtási eljárás menete, 
a közvetlen letiltás, ha nincs letiltható jövedelem az adók módjára való behajtás, 
ha  nincs  behajtható  jövedelem,  ennek  hiányában  a  közmunkára  való 
átváltoztatás, illetve elzárásra való átváltoztatás.
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Ha  a  közérdekű  munkára  való  kötelezést  vállalja  az  eljárás  alá  vont,  akkor 
közérdekű munkát kell részére biztosítani. Ami azt jelenti, hogy hétvégen napi 
5000  Ft-ot  kell  napi  6  órában  ledolgoznia.  A  közérdekű  munkát  biztosító 
költségvetési  szerv  részéről  a  felügyeletet  biztosítani  kell.  Ezt  a  közérdekű 
munkavégzést  nem  gyakoroljuk,  mert  a  felügyelet  többe  kerülne,  mint  a 
szabálysértési  bírság,  ilyen  esetekben  átváltoztatásra  nincs  lehetőség. 
Megpróbálunk  az  elévülési  időn  belül  a  letiltásnak  érvényt  szerezni. 
Amennyiben a  közérdekű munkát  nem vállalja,  folytatjuk az átváltoztatással. 
Előfordul  itt  is,  hogy  nem  jutunk  eredményre.  Ha  önkéntesen  nem  vonul 
büntetés végrehajtó intézetbe az eljárás alá vont, az elővezetések nem minden 
esetben vezetnek eredményre.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat

Végné  Lapu  Julianna: A  2011.  március  28-i  összevont  Pénzügyi  és 
Társadalompolitikai  Bizottsági  ülésen,  a bizottságok megtárgyalták és mind a 
három napirendet elfogadásra  javasolják.

Molnár  Bálint polgármester:  Minden  évben  tárgyalja  a  képviselő  testület  a 
közbiztonság  helyzetét,  a  Közbiztonsági  Közalapítvány  munkáját,  és  a 
szabálysértési munkát.  A Rendőrség elkészíti  az összegző jelentést részünkre. 
Összehasonlítást  is  látunk,  hogy  milyen  megoszlásban  történnek  a 
bűncselekmények. Arról beszéltünk a bizottsági ülésen, hogy a biztonságérzetük 
az embereknek az utóbbi időben romlott.  Sokat beszélgettünk alezredes úrral 
arról, hogy hogyan lehetne javítani a helyzeten. Mindig kérem nem csak tőle, a 
megyei főkapitány úrtól is, hogy próbálják megerősíteni a létszámot. Elmondta 
alezredes úr is, hogy erre sajnos nincs lehetőségük. 
Az önkormányzat  nehéz helyzetében is  próbálja a  rendőrséget  támogatni.  Ez 
abban valósul meg, hogy a rendőrség épületében felújítási munkákat végzünk. 
Bekötettük  az  internetet  és  ennek  a  költségét  vállaltuk,  viseljük.  A 
költségvetésünkből 100.000 Ft-ot visszaforgatunk a rendőrségi épület béréből a 
rendőrség  támogatására.  Azt  is  kimondtuk,  amikor  ezt  a  határozatot  hoztuk, 
hogy  szeretnénk,  ha  az  öcsödi  körzeti  megbízottaknál  lenne  felhasználva, 
benzinköltségre. Kapitány úrral egyetértettünk, hogy keresünk megoldást arra, 
hogy ezt hogy lehet megvalósítani. 
A Közbiztonsági Közalapítvány munkájának beszámolójában bemutatta elnök 
úr,  hogy  milyen  munka  folyik  az  alapítványnál,  javaslatokat  tett  arra,  hogy 
miként lehetne javítani a helyzeten. Elsősorban növelni kellene a létszámot. 
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Gondolkozunk  rajta,  hogy  a  közmunkásokból  nappalra,  nem  tudnánk-e 
szervezni egy járőrszolgálatot. 

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  közbiztonság  helyzetéről  szóló 
beszámolóval, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

19/2011./III.31./ számú testületi határozat
Öcsöd Nagyközség közbiztonságának helyzetéről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta és jóváhagyta Öcsöd Nagyközség közbiztonságának 
helyzetéről szóló beszámolót.

A Képviselőtestület elismeri a település közbiztonsága érdekében 
kifejtett rendőrségi munkát, egyben kéri a közbiztonság javítása 
érdekében további rendőri létszám biztosítását.

Erről: Rendőrkapitányság vezetője
  Polgármester 
  - értesül.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  Közbiztonsági  Közalapítvány 
munkájáról szóló beszámolóval, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

20/2011./III.31./ számú testületi határozat
Az Öcsödi Közbiztonsági Közalapítvány munkájáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta  és  jóváhagyta  az  Öcsödi  Közbiztonsági 
Közalapítvány munkáját.

   Erről: Közbiztonsági Közalapítvány elnöke
 Polgármester 
 - értesül.
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Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  szabálysértési  munkáról  szóló 
beszámolóval, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

21/2011./III.31./ számú testületi határozat
A szabálysértési munkáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta  és  jóváhagyta  a  szabálysértési  munkáról  szóló 
beszámolót.

Erről: Jegyző 
                                          - értesül.

A napirend 2. pontja: A 2011. évi takarékossági intézkedésekről

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Komlós  Lajosné  jegyző:  A  napirend  két  részből  áll.  A  képviselő  testület  a 
február 15-i ülésén egy 10 pontból álló takarékossági irányelvet fogadott el. 5 
pontnak  a  tartalmát  a  költségvetésén  is  átvezette,  5  pontját  pedig  további 
tárgyalásra  tartotta  indokoltnak.  Ebből  az  egyik  az  Általános  Iskola,  óvoda, 
bölcsőde,  közművelődési  és  közgyűjteményi  intézmények  összevonása.  Gere 
Éva Ildikó képviselő asszony közreműködésével készítettük el az anyagot. A cél 
annak  eldöntése,  hogy  a  kiadott  dokumentáció  alkalmas-e  arra,  hogy  a 
közoktatási törvényben és a nemzetiségi és etnikai kisebbségek jogairól szóló 
törvényben történt egyeztetéseket végrehajthassuk. 
A kiadott anyaghoz viszonyítva van módosítási javaslatom is a név rövidítése és 
használhatósága érdekében. 

A költségvetési szerv neve: József Attila Általános Művelődési Központ
A rövid nevek: József Attila Általános Művelődési Központ Általános Iskolája

 József Attila Általános Művelődési Központ Óvodája
 József Attila Általános Művelődési Központ Bölcsődéje
 József Attila Általános Művelődési Központ Könyvtára és 
 Közművelődési Intézménye

Rövidített név: József Attila ÁMK
Az intézmény típusa: Általános művelődési központ
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Szervezeti  felépítést  tekintve  lényegi  különbséget  nem  tartalmaz  a  közös 
igazgatású közoktatási intézményhez viszonyítva.
A  másik  anyag  tartalmazza  a  további  takarékossági  javaslatoknak  a 
kimunkálását,  amelyeket  a február 15-i határozat  tartalmaz.  Ez elsősorban az 
Általános Iskolát és a GAMESZ-t érinti. Az intézményvezetők által előkészített 
javaslatokat beépítettük az előterjesztésbe. A közgyűjteményi és közművelődési 
intézmények tekintetében a létszám felülvizsgálatára javaslatot készítettünk elő. 
Az  intézményi  összevonást  követően,  a  nyitva  tartás  csökkentésével, 
munkaszervezési feladatok végrehajtásával lehet dönteni arról, hogy a nyugdíjba 
vonuló  dolgozó  álláshelyét  megszünteti-e  a  testület.  A  Művelődési  Ház 
nagytermének  korlátozott  használata  költségmegtakarítását  célszerű  akkor 
számba venni, ha tapasztalati adatunk lesz az év végén.

Kérdezett
Enyedi Dezső

Válaszolt
Komlós Lajosné jegyző
Lóczi Lajos GAMESZ vezető

Vélemény, javaslat

Végné  Lapu  Julianna:  A  hétfői  összevont  bizottsági  ülésről  szeretnék 
beszámolni.  Az  általános  iskolában  javasolt  intézkedések  közül  egyiket  sem 
támogatta  a  bizottság.  A bizottság  kéréssel  fordul  az  intézmény vezetőjéhez, 
mérlegeljék azon költség igényeket, amelyeket helyettesítésre, túlórára terveztek 
be a költségvetésükbe. Ezt annak ismeretében tegyék meg, hogy ez a tervezet 
megszorító intézkedésekről szól. Sokkal komolyabb összevonást és elbocsátási 
intézkedéseket  kell  később  tennünk,  ha  most  nem  próbálunk  a  település 
költségvetésén javítani.
A GAMESZ létszámának, munkaköreinek felülvizsgálata. Rengeteg feladatot lát 
el  a  GAMESZ,  de  úgy  látjuk  kívülállóként,  hogy  vannak  egymást  átfedő 
feladatok. A bizottság álláspontja szerint a feladatok ésszerű csoportosításával ki 
lehetne küszöbölni, hogy a GYED-re, GYES-re távozó munkatárs helyére egy új 
munkatársat  vegyenek  fel.  A  bizottság  kérte  az  intézményvezetőt,  hogy  egy 
újabb feladatfelosztást próbáljon elkészíteni úgy, hogy egy létszámcsökkentést 
próbáljon elérni. 
A közgyűjteményi és közművelődési intézmények létszám helyzeténél felmerült 
a  közcélú  foglalkoztatott  alkalmazása  a  könyvtáros  nyugdíjba  vonulása  után. 
Úgy  került  szóba,  hogy  továbbra  is  közcélú  foglalkoztatottként  láthatja  el  a 
feladatot, nem pedig úgy, hogy egy státuszt kelljen neki létrehozni. 
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Az intézmények nyitvatartási rendjét is lehet úgy igazítani, hogy egy fő lássa el 
a feladatot.  A benyújtott  előterjesztést  vitára alkalmasnak ítéli  a  Bizottság és 
elfogadásra is javasoljuk.

Molnár Imre Zoltán Általános Iskola igazgatója: Felmerült annak a kérdése a 
bizottsági ülésen, hogy milyen létszámmal gazdálkodunk. 602 óra az, amit az 
óratervi  óraszám keretében biztosítani  kell.  Ezt  nem használjuk ki,  közel  két 
fővel  kevesebb  a  teljes  munkaidős  pedagógus  foglalkoztatott,  mint  amit  a 
törvény megengedne. 
Az  előző  évhez  képest  egyötödére  csökkentettük  a  túlórák  számát. 
Munkaközösség vezetői pótlékokból, osztályfőnöki óra kedvezményből - ami a 
törvényben előírt heti 1 óra - illetve a szakszervezeti pótlékokból jönnek össze a 
túlórák. 
A versenyre kísérés és a kirándulások kísérőtanári díja,  ami megtakarításként 
figyelembe vehető.  A gyermekeinket  kirándulásokra hétvégenként visszük el, 
amikor  nincs hivatalos munkaideje  a pedagógusoknak.  Nem akkora mértékű, 
mint a túlóra díj. Megpróbáljuk ezeket a kirándulásokat másképp megoldani. 
A  helyettesítés  egy  becsült  összeg.  Azok  a  szülők,  akiknek  16  éven  aluli 
gyermekük van, jogosultak a gyermek utáni szabadságra. Ha a szülő kéri, mi 
nem mondhatjuk azt, hogy ne menjen el. Előfordult az idei tanévben, hogy az 
egyik kolléganőnk sajnálatos  módon  több mint,  egy  hónapig  volt  táppénzen. 
Mivel  órarend  szerint  folyik  az  oktatás,  nem tudjuk  azt  megtenni,  hogy  aki 
helyettesített  az majd valahogy szabadidőben letölti.  Nem mondhatom annak, 
aki  visszajött  táppénzről,  hogy mikor  visszajön,  helyettesítse  vissza  azoknak, 
akik bementek helyette. Ezek a helyettesítések dokumentáltak. 
Mint békésszentandrási képviselő is szeretnék szólni. A hétfői nap folyamán, a 
békésszentandrási Pénzügyi Bizottsági ülésen szóba került, hogy milyen módon 
tudna együtt működni a két település. Békésszentandrás Nagyközség Képviselő 
testületének  Pénzügyi  Bizottsága,  illetve  polgármester  úr  felhatalmazott  arra, 
hogy  elmondjam,  mi  állunk  elébe  az  együttműködésnek.  Ha  társulásban 
működik  a  szociális  intézmény,  magasabb  állami  normatívára  lennének 
jogosultak az önkormányzatok az idős korúak ellátásával kapcsolatban. 

Enyedi  Dezső: Azokat  a  feladatokat,  amik  az  önkormányzatnak  kötelezőek, 
azokat  el  kell  látni.  Ha  már  megvannak  ezek  az  intézmények,  és  ezeket  a 
feladatokat  felvállaltuk,  azokat  a  járandóságokat,  amiket  törvény  vagy  az 
önkormányzati rendeletnél magasabb jogszabály ír elő, azt az önkormányzatnak 
meg kell adni. Azokat a juttatásokat, amelyek adhatók, vagy olyan térítéseket, 
amiket  az érintettek foglalkoztatásának megkezdésekor  az önkormányzat  nem 
biztosította, felül kell vizsgálni. 
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A  GAMESZ  tekintetében  nem  biztos,  hogy  önálló  gépkocsivezetőt  kell 
alkalmazni.  Nagy  beszállítóktól  olcsóbban  meg  lehet  szerezni  az  anyagok 
jelentős részét, mint hogy a GAMESZ autója legyen folyamatosan úton. El kell 
érni, hogy minél kevesebbet menjen a kocsi.
Gyermeknap akkor járjon, ha tényleg beteg a gyerek, ha vásárolni akar menni a 
dolgozó, akkor ne. 

Lóczi  Lajos GAMESZ  vezető:  Büntetlenül  sokáig  nem  folytathatók  ezek  a 
létszám  leépítések.  Azt  se  felejtsük  el,  hogy  az  itt  maradók  felvállalják  az 
elbocsátottak munkáját.  Olyasmit  kellene kitalálni,  ami ennél sokkal nagyobb 
eredményt hoz. A bevételi oldalon kellene keresgélnünk. 

Enyedi Dezső: Én azt mondtam, hogy ami törvényileg jár, azt adjuk meg. Abban 
egyetértek, hogy a bevételi oldalt kellene növelni. Végig kell nézni, hogy kik 
árulnak a  főutcán,  milyen engedéllyel  rendelkeznek,  milyen adót  és  mennyit 
fizetnek. 
Érdemi választ arra nem kaptunk, hogy mikor lesz kerékpárút, hogy ki tudjanak 
biztonságosan menni a fóliába dolgozni az emberek. 
Aki  nem  bejelentett  módon  gazdálkodik,  annak  megéri.  A  vállalkozók  is 
visszaadják az engedélyeiket, mert rájöttek, hogy nem érdemes. Egy kezemen 
meg tudom számolni, hogy mennyi az iparos, aki jogszerűen végzi a szakmáját. 

Lóczi Lajos GAMESZ vezető: Az ingyenes étkezéssel kapcsolatban szeretném 
elmondani,  hogy minden évben 1 önkormányzati dolgozót áldozunk fel, hogy 
ezek a gyerekek ingyen étkezhessenek. Napi 1 kötelező helyett 3-szor. 

Gergulics Andrásné: A Vörösmarty úti óvodában nem vettünk fel egy konyhást, 
közmunkással  látjuk  el  a  feladatot.  A  köztársaság  úti  óvodában  van  egy 
konyhásunk,  de  a  bölcsődébe  nem  vettünk  fel  egy  technikai  dolgozót.  Ha 
ellenőrzést kapunk ezt biztos kifogásolni fogják. A létszámunk ezért alakult így, 
úgy hogy 19 vagyunk. 

Balogné Kóródi Lenke: A új bevételi források felderítését tartom szükségesnek. 
Ne  mindig  a  lakosság  terheit  növeljük.  A  település  adottságaiból  adódó 
lehetőségeket,  a  település  javára  fordítani.  A  Komlóska  nevű  településre 
gondolok.  Ott  az  önkormányzat  nagyon  ügyesen  fordította  javára,  a 
gépjárműadóból annyi bevétele lett, hogy még az iparűzési adót is elengedte. 
Vannak olyan területek,  amelyeket  oly  módon lehetne  hasznosítani,  hogy  az 
pénzt hozna az önkormányzatnak. 
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Molnár  Bálint polgármester:  Jelentős  megtakarítást  értünk  el  a  fűtés 
korszerűsítésével, és azzal, hogy intézményeinket szigeteltük, és a nyílászárók 
cseréjével.  Szeretnénk  tovább  folytatni,  a  központi  iskolánál  keressük  a 
lehetőséget, hogy hogyan lehetne a gáztüzelést kiváltani. 
Idén a  pályázat  írásra  nem fordítunk pénzt.  A közbeszerzésekre  sem fogunk 
külsősöket igénybe venni, csak akkor, ha jogszabály megköveteli.
174-175 milliós hiánnyal terveztük meg a költségvetésünket. Nem éreztem az 
intézményvezetőknél,  képviselőknél  azt,  hogy  úgy  kezelték  volna  a 
megtakarítási kérdéseket, ahogy kellene. Nagyon komolyan kell venni, mert elő 
fordulhat az, hogy év végén nem tudunk bért fizetni, a közköltségeket kifizetni. 
A héten  voltam a  TÖOSZ küldöttgyűlésén,  ahol  Tálai  András  államtitkár  úr 
részt  vett.  Elég komoly dolgokat  mondott,  ami  elgondolkodtatásra  kényszerít 
minket. A kormány az önkormányzatokat teszi felelőssé, hogy nem tudta elérni 
a 3,8 %-os hiány célt. Az önkormányzatok hiányával ez 4,2 %. 
Feltételekhez kötik a működési hitel felvételét. Országos szerv lesz megbízva a 
hitel  engedélyezésével,  ami  több  hónapig  is  eltarthat.  A  külföldi  bankok 
reagálása az, hogy visszafogják az önkormányzatok hitelezését.
Ezekkel az intézkedésekkel igaz, hogy nem lehet a hiányt megszüntetni, az okot 
kell keresni. Sok pályázatot nyertünk, de nagyon sokhoz saját erőt kellett hozzá 
tenni. Ez az egyik, a másik a működési költségeinket, kötelező feladatainkat az 
állam nem finanszírozza és ez eladósodáshoz vezethet. 1000 milliárd adósságot 
halmozott  fel  az  önkormányzati  szektor.  Országosan az összes önkormányzat 
1400  milliárd  Ft-ot  kap,  ha  ezt  összevetjük  a  kiadással,  400  milliárd  hiány 
látszik.  Az államigazgatás  költsége,  ami  az  önkormányzati  szektoron gyűlik, 
minisztériumi és az összes államigazgatási szervé 2400 milliárd forint. Felül kell 
vizsgálni terveinket és amit el lehet hagyni a kiadás oldalon, azt el kell hagyni. 
Arra kérem a képviselő testületet, hogy aki újabb feladatot nevezett meg, arra is 
gondoljon, hogy arra pénz is kell. Ez vonatkozik a kerékpárútra, jogos, indokolt 
lenne.
Hirdetjük minden felé, hogy vannak szabad területeink. Nem minden település 
tudja azt megcsinálni, amit Komlóska. Megszüntette az iparűzési adót, azzal a 
feltétellel, hogy oda ment egy szállítási vállalat telephellyel, és ők oda fizettek 
gépjárműadót.  
Tálai úr többek között azt is mondta, hogy a kormánynak szándéka az, hogy a 
tanároknak  a  bérét  és  járulékait  átvállalják.  Az  önkormányzatnak  csak  a 
fenntartást kell vállalni. Ez csak úgy történhet meg, ha valamit megvonnak, az 
egyik lehetőség, ha az iparűzési adót elvonják tőlünk. Azóta hallottam, hogy a 
gépjármű  adó  elvonását  tervezik,  azzal  az  indokkal,  hogy  az  utat  nem  az 
önkormányzat csináltatja. 
Amit meg lehet tenni, azt meg kell tenni, még ha ez sorsokat is érint. 



-12-

Ha valakinek megszűnik a munkahelye, akkor a családban az a bevételi forrás 
megszűnik, így jár neki a segély. Segély  jövőre csak annak lesz, akinek ebben 
az évben 30 nap munkaviszonya lesz bárhol. 
Beláttuk, hogy nem tudjuk megszüntetni a Deák úti iskolát. Azt viszont be kell 
látni, hogy akkor keresni kell egy pályázatot, hogy a nyílászárókat kicseréljük. 
Én  is  tárgyaltam  Tiszasas  polgármesterével,  hogy  az  időskori  ellátás 
fenntartására hozzunk létre társulást. 
Várhatóan  bizonyos  feladatok  ellátásánál  kötelezővé  teszik  a  társulást. 
Gondolok itt egészségügy, szociális terület, oktatás. 
Az Szja szétosztása másképp fog történni. Az iparűzési adó többletet, amelyet 
elvesznek  azoktól  az  önkormányzatoktól,  akik  bizonyos  szintet  meghaladó 
bevétellel rendelkeznek mert jobbak az adottságaik, megyei alapba helyezik és 
abból akarják az infrastruktúrát fejleszteni.
Az  egyik  javaslat,  hogy  a  GAMESZ-nál  egy  létszámot  megtakarítani.  Úgy 
gondolom, hogy az intézményvezető döntse el, hogy ezt a létszámot,  hogyan 
takarítja meg. A másik javaslat, a kísérő tanári díjakat az iskolánál megvonni.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  József  Attila  Általános  Iskola 
átalakításáról  és  a  Szivárvány  Óvoda  megszüntetéséről  szóló  beszámolóhoz 
benyújtott módosító javaslattal, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a József Attila Általános 
Iskola átalakításáról és a Szivárvány Óvoda megszüntetéséről szóló beszámoló 
alkalmas a további véleményeztetésre, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

22/2011./III. 31./ számú testületi határozat
A  József  Attila  Általános  Iskola  átalakítására  és  a  Szivárvány  Óvoda 
megszüntetésére

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete a József 
Attila  Általános  Iskola  átalakítására  és  a  Szivárvány  Óvoda 
megszüntetésére  előkészített  javaslatot  megtárgyalta  és 
alkalmasnak   tartja  a   közoktatásról,   valamint   a  nemzeti  és
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etnikai kisebbségek jogairól szóló törvényekben foglalt előzetes 
egyeztetésre és véleményeztetésre.
Erről: József Attila Általános Iskola Igazgatója

                                     Szivárvány Óvoda Vezetője
       Cigány Kisebbségi Önkormányzat Elnöke
       Polgármester
       Jegyző - értesül.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a József Attila Általános 
Iskola kísérőtanári díjat ne fizessen, az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület 4 igen, 2  nem szavazattal egyetért 
a javaslattal.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért azzal, hogy továbbra is a Juhász Béni 
úti  iskolában  legyen  biztosított  az  étkeztetés,  hogy  a  Deák  úti  iskola  nem 
integrálható  sem  a  Juhász  B.  úti,  sem  pedig  a  Petőfi  úti  telephelyre,  az 
kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  GAMESZ-nál  egy  fő  létszám 
csökkentésével, az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal egyetért 
a javaslattal.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  azzal,  hogy  a  közgyűjteményi  és 
közművelődési  intézményeknél  a  megüresedő  álláshely  szükségességéről  az 
intézményi összevonást követően legyen döntés, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  Művelődési  Ház  nagyterme 
használatának  téli  időszakban  történő  korlátozásával,  az  kézfelnyújtással 
szavazzon.
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A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal.

Komlós Lajosné jegyző: Munkajogi szempontból nem engedhető meg, hogy egy 
jogos járandóság kifizetését a Képviselőtestület ne engedélyezze. Célszerűbb az 
intézmény személyi juttatás keretéről rendelkezni.

Molnár  Bálint  polgármester:  Aki  egyetért  azzal,  hogy  az  Általános  Iskola 
kísérőtanári  díjára  vonatkozó rendelkezésünket  visszavonjuk és  az  intézmény 
személyi juttatások előirányzatát 356 e/Ft-tal csökkentsük, az kézfelnyújtással 
szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangú  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  2011.  évi  takarékossági 
intézkedésekkel, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

23/2011./III. 31./ számú testületi határozat
A 2011. évi takarékossági intézkedésekről

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a 
2011.  évi  költségvetési  hiány  mérséklése  és  az  intézmények 
működőképességének fenntartása érdekében a további takarékosságot
érintő intézkedések előkészítéséről készült  előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 

1. A József Attila Általános Iskola költségvetése személyi juttatások 
keretét  356 e/Ft-tal csökkenti, amelyet a 2011. évi költségvetésen át 
kell vezetni.

2.   A  Juhász  B.  úti  iskolában  az  étkeztetés  megszüntetésére,  és  a 
székhely iskolában történő biztosítására oktatásszervezési okok miatt 
nincs lehetőség. A jelenlegi tanulói létszámot figyelembe véve a Deák 
úti iskolát megszüntetni nem lehet. A telephely integrálása a Juhász B. 
úti  iskolába,  vagy a  megszűnt  Petőfi  úti  iskolába  a  kialakítás  miatt 
várható költségek miatt nem indokolt. A 2011/2012-es tanévre a Deák 
úti iskola épületén a szükséges felújításokat el kell végeztetni. 
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3.  A  Gazdasági  Műszaki  Ellátó  és  Szolgáltató  Szervezetnél  2011. 
május 1-től a munkakörök és az elvégzendő feladatok átszervezésével 
egy  ügyintézői  létszámot  meg  kell  szüntetni,  amelyet  a  2011.  évi 
költségvetésen át kell vezetni.
Az egy létszám megszüntetése egyidejűleg az álláshely megszüntetését 
is  jelenti,  amely  5  évig  nem  állítható  vissza,  kivéve,  ha  – 
önkormányzati  rendeleten  kívüli  –  jogszabályból  adódó 
többletfeladatok ezt indokolttá teszik.

4. A közgyűjteményi és közművelődési intézményeknél a megüresedő 
álláshely  szükségességéről  az  intézményi  összevonást  követően,  az 
ellátási  feltételek  teljesítésének  módját  tovább  vizsgálva  és  a 
munkaszervezési lehetőségeket figyelembe véve kell dönteni.

5. A Művelődési Ház nagyterme használatának téli időszakban történő 
korlátozását biztosítani kell. Az éves fűtési költséget figyelembe véve 
kell a költségvetésen átvezetni a megtakarítást.

Erről: József Attila Általános Iskola Igazgatója,
         Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezet Vezetője,
         Nagyközségi Önkormányzat Jegyzője 

- értesül.

A napirend 3. pontja: A közbeszerzési terv jóváhagyása

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár  Bálint polgármester:  A  szennyvízcsatorna  építésével  kapcsolatos 
munkák és a TIOP pályázaton nyert iskolai eszközökről is szól a terv.

Kérdezett
Enyedi Dezső
Balogné Kóródi Lenke

Válaszolt
Molnár Bálint polgármester

Véghné Lapu Julianna: A Pénzügyi és Társadalompolitikai Bizottsági ülésen, a 
napirendi pontot bizottságok megtárgyaltuk és elfogadásra javasoljuk.
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Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért a közbeszerzési terv jóváhagyásával, 
az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

24/2011./III.31./ számú testületi határozat
A 2011. évi közbeszerzési terv jóváhagyásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta és a mellékelt formában jóváhagyta a 2011. 
évi közbeszerzési tervet.

   Erről: Polgármester 
   - értesül.

A napirend 4. pontja: A Szervezeti és Működési Szabályzat jóváhagyása

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Komlós Lajosné jegyző: Az Önkormányzati törvény úgy rendelkezik, hogy az 
alakuló  ülést  követő  6  hónapon  belül  a  képviselő  testület  vizsgálja  felül  és 
alkossa  meg  szervezeti  és  működési  szabályzatát.  Új  rendelet  tervezetet 
készítettünk elő a képviselő testületnek.  A jogszabályszerkesztésnek meg kell 
feleltetnünk a rendeletünket, a korábbi 40 oldal helyett bő 10 oldal a Szervezeti 
és  Működési  Szabályzatunk.  A  központi  jogszabályi  rendelkezéseket,  ami  a 
jelenlegi rendeltünkbe be van emelve, azt el kellett hagyni. Érdemi módosítás 
néhány  pontban  van,  ezeket  a  beajánlás  tartalmazza.  Az  önként  vállalt 
feladatoknak  bővülése  a  bölcsődével,  a  települési  képviselők  számának 
változása 11 főről, 6 főre. A polgármesteri és alpolgármesteri tisztség egyidejű 
betöltetlensége,  illetve  akadályoztatásuk  esetén  eddig  az  Ügyrendi  Bizottság 
elnöke  hívta  össze  és  vezette  a  testület  ülését,  most  a  javaslat  a 
Társadalompolitikai  Bizottság  elnökét  tartalmazza  tekintettel  arra,  hogy 
Ügyrendi  Bizottságunk  nincs.  A  bizottságok  változására  vonatkozó 
rendelkezések  is  átvezetésre  kerültek  a  rendelet  tervezeten.  A  hivatal 
engedélyezett létszáma 12 főről 11 főre csökkent.

Kérdezett
Balogné Kóródi Lenke
Végné Lapu Julianna
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Válaszolt
Molnár Bálint polgármester
Komlós Lajosné jegyző

Vélemény, javaslat 

Végné Lapu Julianna: Bizottsági tag kérésére módosító javaslatom van a 25. §-
hoz, kerüljön be a jegyzőkönyv hitelesítés.

Enyedi  Dezső: A  10.  §  második  bekezdés  e  pontja  ne  legyen  átruházva  a 
polgármesterre.

Komlós  Lajosné jegyző:  Ezek  a  közbeszerzési  eljárási  szakaszokat  lezáró 
döntések nem érdemi döntések.  Lehet érdemi döntés a lebonyolító kiválasztása, 
hogy ki legyen az a cég, aki azt a közbeszerzési eljárást levezényli. Lehet érdemi 
döntés, hogy ki legyen az adott tevékenység műszaki ellenőre.

Molnár Bálint polgármester: Akkor dönt a Képviselőtestület, ha az értékhatárt 
nem haladja meg. Az önkormányzat saját maga hozott egy határozatot, magához 
vonta a közbeszerzés érdemi lezárását. Előkészíti egy cég, és akkor a kiírás után 
a döntést így fogjuk meghozni azoknak a szakembereknek a véleménye alapján, 
akik törvényesen kiírták a pályázatot, illetve a kiírás után javaslatot tesznek a 
képviselő testületnek, hogy ki legyen a nyertes.

Végné Lapu Julianna: Ennek a bekezdésnek az első tagmondata érdemi döntés, 
szét  lehetne-e  választani,  meg  lehetne  határozni  milyen  értékhatárig,  másik 
tagmondat eljárást lezáró szakasz.

Komlós Lajosné jegyző: Április 21-re tervezett a következő testületi ülés. Magát 
a  közbeszerzési  szabályzatot  a  törvény  alapján  nézzük  át,  elemezzük  ki 
pontosan, hogy mit takarnak ezek a döntések, és annak megfelelően a testület 
módosítja a szabályzatot, és a Szervezeti és Működési Szabályzaton átvezetjük.
A jegyzőkönyvet a polgármester és a jegyző írja alá, ezt törvény írja elő. Ez nem 
zárja  ki  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  személyét.  Ha  bekerül  javaslatba,  akkor 
pontosítani kell, hogy állandó jegyzőkönyv hitelesítő legyen, vagy eseti, akit az 
ülés elején kell kijelölni.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  azzal  a  javaslattal,  hogy  legyen 
jegyzőkönyv hitelesítő az kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 3 igen és 3  nem szavazattal nem 
fogadja el a javaslatot.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló  önkormányzati  rendelet-tervezettel,  az  kézfelnyújtással 
szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
megalkotta  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat 
Képviselőtestületének  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról 
szóló 5/2011./IV. 5./ önkormányzati rendeletét.

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestületén  Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról  szóló  5/2011./IV.  5./  önkormányzati  rendelet  a  jegyzőkönyv 
mellé téve.

A  napirend  5.  pontja: Javaslat  az  Alapszolgáltatási  Központ  szakmai 
programjának jóváhagyására

A napirend tárgyalása írásos előterjesztés alapján történik.

Losoncziné Szilágyi Ildikó: Amikor novemberben az Alapszolgáltatási Központ 
beszámolója  napirendi  pont  volt,  akkor  szóba  került,  hogy  érdekképviseleti 
fórumot kell  működtetünk. Akkor felém jelezte Pákozdi Dezső úr,  hogy ő ki 
szeretne lépni ebből a fórumból. A lakók képviseletében egyik idős hölgyünk 
elhunyt,  úgyhogy  ő  miatta  is  újjá  kell  alakulnunk.  Arra  kérném  a 
Képviselőtestületet,  hogy  jelölje  ki  az  érdekképviseleti  fórum  tagját  az 
önkormányzat részéről.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat:

Végné Lapu Julianna: A Pénzügyi és Társadalompolitikai  Bizottsági  ülésen a 
napirendi pontot a bizottságok megtárgyalták, és elfogadásra javasolják.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért az Alapszolgáltatás Központ szakmai 
programjának, szervezeti és működési szabályzata és házirendje módosításának 
jóváhagyásával, az kézfelnyújtással szavazzon.
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A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

25/2011. /III. 31./ számú testületi határozat
Az Alapszolgáltatási Központ Szakmai Programjának, Szervezeti és Működési 
Szabályzata és az Idősek Otthona Házirendje módosításának jóváhagyásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  az 
Alapszolgáltatási  Központ  Szakmai  Programját,  Szervezeti  és 
Működési  Szabályzata  és  az  Idősek  Otthona  Házirendje 
módosítását a melléklet szerint jóváhagyja.

Erről: Alapszolgáltatási Központ vezetője 
          - értesül.

A napirend 6. pontja: Előterjesztések

- A Polgármesteri Hivatal és a GAMESZ alapító okiratának módosítása

A napirend tárgyalása szóbeli jelentés alapján történik.

Komlós Lajosné jegyző: A február 15. testületi ülésre nyújtottunk be javaslatot a 
Polgármesteri  Hivatal  és  a  GAMESZ  alapító  okiratának  módosítására.  Ezt 
elküldtük az Államkincstárnak és hiánypótlást írtak elő. Amikor a költségvetési 
szervek jogállásáról  szóló törvény élt,  úgy soroltuk típusokra a  költségvetési 
szerveket,  hogy  közhatalmi  és  közszolgáltató.  Közhatalmi  a  hivatal, 
közszolgáltató  a  GAMESZ,  Alapszolgáltatási  Központ,  iskola,  óvoda.  Ez  a 
februári  módosításkor  bent  maradt  az  alapító  okiratokban.  Az  a  hiánypótlási 
követelmény,  hogy  ezt  a  közhatalmit  a  hivataléból,  a  közszolgáltatót  a 
GAMESZ-éból töröljük ki, mert most már ilyen nincs típusba sorolás.
Még egy szakfeladatot javasolnék a Polgármesteri Hivatal költségvetésébe, ez 
pedig  a  területpolitikai  támogatások  és  tevékenységek.  A  falunapra  induló 
pályázat elszámolását szolgálja. Külön szakfeladatot kellett megjelölni ehhez a 
tevékenységhez a pályázati útmutató alapján. 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt.

Molnár Bálint polgármester: Javaslom, hogy fogadjuk el a kiadott előterjesztést.
Aki egyetért a javaslatban leírtakkal, kérem kézfelnyújtással szavazzon.
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A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

26/2011. /III. 31./ számú testületi határozat
Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Polgármesteri  Hivatala  és  Gazdasági 
Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezete alapító okiratának módosításáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  a 
Polgármesteri Hivatal és a Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató 
Szervezet Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja:

1.  a)  A  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának  3.  pontja  az 
alábbiak szerint egészül ki:
841354  Területpolitikai  támogatások  és  tevékenységek  /TEÁOR 
84.13./

b)  A  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának  6.  pontja  az 
alábbiak szerint módosul: 
Feladatellátáshoz kapcsolódó  funkciója  szerint:  önállóan működő 
és gazdálkodó költségvetési szerv.

2.  A Gazdasági  Műszaki  Ellátó és  Szolgáltató Szervezet  Alapító 
Okiratának 6. pontja az alábbiak szerint módosul: 
Feladatellátáshoz kapcsolódó  funkciója  szerint:  önállóan működő 
és gazdálkodó költségvetési szerv

Erről: Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezet Vezetője
          Komlós Lajosné jegyző 

         - értesül.

- Javaslat a Közbiztonsági Közalapítvány létszámára

A napirend tárgyalása szóbeli jelentés alapján történik.
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Komlós Lajosné jegyző: Kifogást tett a bíróság a bírósági cégbejegyzés során, 
amiatt,  hogy  5  főre  csökkentette  az  alapító  a  kuratórium  létszámát,  amikor 
Tolnai Lajos alelnök lemondott. 
Csak  úgy  van  lehetőség  változtatni  a  létszámon,  ha  az  alapító  visszahívja  a 
kezelő szervet és akkor új kezelő szervet jelöl ki. Ez nem célszerű, amikor új 
elnöke, alelnöke van a kuratóriumnak.  A javaslat az, hogy visszaállna 6 főre a 
kuratórium. Ehhez polgármester  úr is  készített  javaslatot,  hogy ki lenne az a 
személy, aki ezt vállalná.

Molnár Bálint polgármester: A javaslat Izbéki Ferenc Árpád út 15. szám alatti 
lakos, aki ezt vállalta.

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  javaslattal  az  kézfelnyújtással 
szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza.

27/2011./III. 31./ számú testületi határozat
Az  Öcsödi  Közbiztonsági  Közalapítvány  Alapító  Okirata  módosításáról  és 
Izbéki Ferenc felkéréséről a kuratórium tagjának

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  az  Öcsödi 
Közbiztonsági  Közalapítvány  alapítója  a  kuratórium létszámát  6 
főben határozza meg, egyidejűleg a kuratórium tagjának felkéri

- Izbéki Ferenc Öcsöd, Árpád út 15. szám alatti lakost.

Erről: Izbéki Ferenc Öcsöd, Árpád út 15. szám alatti lakos
          Nagyközségi Önkormányzat Polgármestere 

- értesül.

A napirend 7. pontja: A jelentés a két ülés közötti munkáról

Február 21-én a TIOP pályázattal kapcsolatosan tárgyaltam az ajánlattevőkkel.
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24-én Szolnokon Területfejlesztési  tanácsülésen és kistérségi  fórumon vettem 
részt.  Az  első  félévi  tervet  fogadtuk  el.  10  évre  visszamenőleg  az  összes 
támogatást ellenőrizzük.
28-án  a  Környezetvédelmi  hivatalban  voltam  egyeztetni,  feljelentettek 
bennünket  és  én  azt  megfellebbeztem.  Szeptember  1-ig  kaptunk  határidőt  a 
holtágnál lévő szennyvíztisztító lezárására.
Március 1-én közmeghallgatás volt.
8-án TÖOSZ elnökségi ülésen vettem részt, ahol a küldött gyűlés előkészítéséről 
döntöttünk.
17-én Kunszentmártonban Leader taggyűlés volt.  Létrehoztunk egy Nonprofit 
Kft.-ét, de és így nem kapunk támogatást. Ezért Kft.-ből egyesületté válunk.
22-én itt  járt  az a Lengyel vállalkozó, aki uborkát termesztene a településen. 
Sajnos  az  a  pályázat  ami  segített  volna  az  március  31-én  lejárt.  Abban 
maradtunk,  hogy  ha  olyan  pályázat  lesz,  ami  ezt  a  dolgot  támogatja,  akkor 
visszatérünk  rá.  Ugyanekkor  a  Földtulajdonosok  közgyűlésén  vettünk  részt 
jegyző asszonnyal.
23-án Viziközmű Társulat és Intéző Bizottsági ülést tartottunk.
24-én TÖOSZ jelölő gyűlés előkészítésen vettem részt.
28-án Bizottsági ülést tartottunk. 
29-én volt a TÖOSZ küldött gyűlés. Az elnök Smidt Jenő Tab polgármestere, 
társelnök  Dietz  Ferenc  Szentedre  polgármestere  lett.  A  keleti  országrészből 
Kerekes  Balázs  Ajak  polgármesterét,  a  nyugati  országrészből  Velence 
polgármesterét  választottuk  meg  társelnöknek.  Az országos  elnökségbe  én  is 
bekerültem.
Szeretném elmondani,  végre  a  Ciccolella  Kft.  haszonélvezeti  jogát  le  tudjuk 
venni a területekről a bírósági eljárást eredményeként.
Május 1-vel elmegy a fogorvos asszony.

Kérdezett
Enyedi Dezső

Válaszolt
Molnár Bálint polgármester

Vélemény nem volt.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a két 
ülés közötti munkáról szóló beszámolóval.
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 Interpellációkra válaszadás

Molnár Bálint polgármester: A Bercsényi soron nem lesz csatorna, a Táncsics út 
37-től és a Ságvári úton, a 44-es felől 5-6 háznál nincs tervezve, de valószínű, 
hogy az megoldódik. 
A Fundamenta szerződések megkötése most fejeződik be. Hamarosan mindenki 
megkapja a számlát.
A közvilágítás 10 éve nem volt olyan korszerű, mint most, amit én tudok az a 
Bajcsy és a Rákóczi út sarkán lévő lámpa, amit jelentettek sűrűn. A Zöld F. nevű 
Kft.  végzi  ezeknek  a  karbantartását.  Az  iktatóban  kell  jelenteni  Szeleczkiné 
Zöldvári Ágnesnél és ő továbbítja a hibabejelentést.
A Bajcsy úti járda javítása a költségvetésünktől függ.
A Budai N. Antal út kátyúit megpróbáljuk a költségvetésünkből kijavítani.

Kérdezett
Enyedi Dezső
Baloghné Kóródi Lenke

Válaszolt
Molnár Bálint polgármester
Lóczi Lajos GAMESZ vezető

Megkérdezem az interpellálókat, hogy a válaszokat elfogadják-e. Aki egyetért 
az interpellációkra adott válaszokkal, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
javaslattal és az alábbi határozatot hozza:

28/2010./III.31./ számú testületi határozat
Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az 
interpellációkra adott válaszokat elfogadja.

Erről:  Interpellálók
                                         Polgármester

     - értesül.
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A  következő  napirend  állásfoglalást  igénylő  személyi  ügyet  érint,  így  a 
képviselő-testület a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 12. § /4/ 
bekezdés a/ pontja alapján zárt ülést tart.

Molnár Bálint polgármester 17.05 órakor az ülést bezárja. 

Kmf.

 Molnár Bálint Komlós Lajosné 
  polgármester                                jegyző



K i v o n a t

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. március 
31. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

19/2011./III. 31./ számú testületi határozat
Öcsöd Nagyközség közbiztonságának helyzetéről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta és jóváhagyta Öcsöd Nagyközség közbiztonságának 
helyzetéről szóló beszámolót.

A Képviselőtestület elismeri a település közbiztonsága érdekében 
kifejtett rendőrségi munkát, egyben kéri a közbiztonság javítása 
érdekében további rendőri létszám biztosítását.

      Erről: Rendőrkapitányság vezetője
       Polgármester 

      
                       - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző
   

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. március 
31. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

20/2011./III.31./ számú testületi határozat
Az Öcsödi Közbiztonsági Közalapítvány munkájáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta  és  jóváhagyta,  az  Öcsöd  Közbiztonsági 
Közalapítványának munkáját.

Erről: Közbiztonsági Közalapítvány elnöke
          Polgármester 

    - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző
   

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
Előadó



K i v o n a t

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. március 
31. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

21/2011./III.31./ számú testületi határozat
A szabálysértési munkáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta  és  jóváhagyta,  a  szabálysértési  munkáról  szóló 
beszámolót.

Erről: Polgármester 

- értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző
   

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. év március hó 31. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

22/2011. /III. 31./ számú testületi határozat
A  József  Attila  Általános  Iskola  átalakítására  és  a  Szivárvány  Óvoda 
megszüntetésére

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 
a  József  Attila  Általános  Iskola  átalakítására  és  a 
Szivárvány  Óvoda  megszüntetésére  előkészített 
javaslatot  megtárgyalta  és  alkalmasnak  tartja  a 
közoktatásról,  valamint  a  nemzeti  és  etnikai 
kisebbségek  jogairól  szóló  törvényekben  foglalt 
előzetes egyeztetésre és véleményeztetésre.

 Erről: József Attila Általános Iskola Igazgatója
                                                   Szivárvány Óvoda Vezetője

           Cigány Kisebbségi Önkormányzat Elnöke
 Polgármester
 Jegyző 
- értesül.

Kmf.

Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
  polgármester                                      jegyző

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. év március hó 31. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

23/2011. /III. 31./ számú testületi határozat
A 2011. évi takarékossági intézkedésekről

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a 
2011.  évi  költségvetési  hiány  mérséklése  és  az  intézmények 
működőképességének fenntartása érdekében  a további takarékosságot 
érintő intézkedések előkészítéséről készült  előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 

2. A József Attila Általános Iskola költségvetése személyi juttatások 
keretét  356 e/Ft-tal csökkenti, amelyet a 2011. évi költségvetésen át 
kell vezetni.

2.   A  Juhász  B.  úti  iskolában  az  étkeztetés  megszüntetésére,  és  a 
székhely iskolában történő biztosítására oktatásszervezési okok miatt 
nincs lehetőség. 
A  jelenlegi  tanulói  létszámot  figyelembe  véve  a  Deák  úti  iskolát 
megszüntetni  nem  lehet.  A  telephely  integrálása  a  Juhász  B.  úti 
iskolába, vagy a megszűnt Petőfi úti iskolába a kialakítás miatt várható 
költségek  miatt  nem indokolt.  A  2011/2012-es  tanévre  a  Deák  úti 
iskola épületén a szükséges felújításokat el kell végeztetni. 

3.  A  Gazdasági  Műszaki  Ellátó  és  Szolgáltató  Szervezetnél  2011. 
május 1-től a munkakörök és az elvégzendő feladatok átszervezésével 
egy  ügyintézői  létszámot  meg  kell  szüntetni,  amelyet  a  2011.  évi 
költségvetésen át kell vezetni.
Az egy létszám megszüntetése egyidejűleg az álláshely megszüntetését 
is  jelenti,  amely  5  évig  nem  állítható  vissza,  kivéve,  ha  – 
önkormányzati  rendeleten  kívüli  –  jogszabályból  adódó 
többletfeladatok ezt indokolttá teszik.

4. A közgyűjteményi és közművelődési intézményeknél a megüresedő 
álláshely  szükségességéről  az  intézményi  összevonást  követően,  az 
ellátási  feltételek  teljesítésének  módját  tovább  vizsgálva  és  a 
munkaszervezési lehetőségeket figyelembe véve kell dönteni.



5. A Művelődési Ház nagyterme használatának téli időszakban történő 
korlátozását biztosítani kell. Az éves fűtési költséget figyelembe véve 
kell a költségvetésen átvezetni a megtakarítást.

Erről: József Attila Általános Iskola Igazgatója,
         Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezet Vezetője,
         Nagyközségi Önkormányzat Jegyzője 

- értesül.

Kmf.

Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
  polgármester jegyző  

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. március 
31. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

24/2011./III.31./ számú testületi határozat
A 2011. évi közbeszerzési terv jóváhagyásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta és a mellékelt formában jóváhagyta a 2011. 
évi közbeszerzési tervet.

   Erről: Polgármester 
   - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző
   

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestületének 2011. év március hó 
31. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

25/2011. /III. 31./ számú testületi határozat
Az Alapszolgáltatási Központ Szakmai Programjának, Szervezeti és Működési 
Szabályzata és az Idősek Otthona Házirendje módosításának jóváhagyásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  az 
Alapszolgáltatási  Központ  Szakmai  Programját,  Szervezeti  és 
Működési  Szabályzata  és  az  Idősek  Otthona  Házirendje 
módosítását a melléklet szerint jóváhagyja.

Erről: Alapszolgáltatási Központ vezetője 

          - értesül.

Kmf.

Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
polgármester          jegyző

A kivonat hiteléül

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. év március hó 31. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

26/2011. /III. 31./ számú testületi határozat
Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala és Gazdasági 
Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezete alapító okiratának módosításáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  a 
Polgármesteri Hivatal és a Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató 
Szervezet Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja:

1.  a)  A  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának  3.  pontja  az 
alábbiak szerint egészül ki:
841354  Területpolitikai  támogatások  és  tevékenységek  /TEÁOR 
84.13./

b)  A  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának  6.  pontja  az 
alábbiak szerint módosul: 
Feladatellátáshoz kapcsolódó  funkciója  szerint:  önállóan működő 
és gazdálkodó költségvetési szerv.

2.  A Gazdasági  Műszaki  Ellátó és  Szolgáltató Szervezet  Alapító 
Okiratának 6. pontja az alábbiak szerint módosul: 
Feladatellátáshoz kapcsolódó  funkciója  szerint:  önállóan működő 
és gazdálkodó költségvetési szerv

Erről: Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezet Vezetője
          Jegyző 

         - értesül.

Kmf.

Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
  polgármester      jegyző

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. év március hó 31. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből.

27/2011./III. 31./ számú testületi határozat
Az  Öcsödi  Közbiztonsági  Közalapítvány  Alapító  Okirata  módosításáról  és 
Izbéki Ferenc felkéréséről a kuratórium tagjának

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete  az  Öcsödi 
Közbiztonsági  Közalapítvány  alapítója  a  kuratórium létszámát  6 
főben határozza meg, egyidejűleg a kuratórium tagjának felkéri

- Izbéki Ferenc Öcsöd, Árpád út 15. szám alatti lakost.

Erről: Izbéki Ferenc Öcsöd, Árpád út 15. szám alatti lakos,
         Nagyközségi Önkormányzat Polgármestere 

- értesül.

Kmf.

Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
  polgármester        jegyző

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó



K i v o n a t

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. év március hó 31. 
napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből.

28/2010./III.31./ számú testületi határozat
Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az 
interpellációkra adott válaszokat elfogadja.

Erről:  Interpellálók
                                         Polgármester

     - értesül.

Kmf.

Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
  polgármester        jegyző

A kivonat hiteléül:

Csontos Petra
előadó


